
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 623

I og med at den eksisterende refusionsordning er den samme som før udbytteskandalen,

og reglerne skal anvendes i et årrække endnu, jf. ministerens svar på SAU alm. del –

spørgsmål 459, hvorfor foreslår ministeren ikke, at de eksisterende regler her og nu sik-

res mod svindel, ved at skattemyndighederne fremover kan få adgang til hurtig og sikker

verifikation af, at der i de enkelte sager om refusion af udbytteskat rent faktisk er modta-

get udbytte, hvori der er indeholdt skat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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